Prevention and Control of Disease (Vaccine Pass) Regulation

(Section 17B(1))

Group Invalidation Declaration

Having considered all relevant factors in compliance with section 17B(2) of the Prevention and Control of Disease (Vaccine Pass) Regulation (Cap. 599 sub. leg. L) (*Regulation*):

I consider, on the basis of all information and records available, that it is in the public interest that all specified medical exemption certificates within the meaning of the Regulation that were issued before the making of this Declaration by Dr. WONG, Ping Leung (Professional Registration Number: M07553) cease to be specified medical exemption certificates.

I declare, under section 17B(1) of the Regulation, the specified medical exemption certificates described above as invalidated certificates.

This Declaration takes effect on 9 November 2022.

Professor Chung-mau LO Secretary for Health

26 October 2022

《預防及控制疾病(疫苗通行證)規例》

(第17B(1)條)

整體失效宣告

在遵照《預防及控制疾病(疫苗通行證)規例》(第 599 章,附屬法例 L)(《規例》)第 17B(2)條而考慮所有相關因素後:

本人基於所有可獲得的資料及紀錄,認為使王秉亮醫生(專業註冊編號: M07553)在本宣告作出前發出的所有指明醫學豁免證明書(《規例》所指者)不再屬指明醫學豁免證明書,屬符合公眾利益之舉。

本人現根據《規例》第 17B(1)條,宣告前文描述的醫學豁免證明書,均屬失效證明書。

本宣告於 2022 年 11 月 9 日生效。

度報之

盧寵茂教授 醫務衞生局局長

2022年10月26日